

北京交通大学国际教育学院针对近期中国政府奖学金申请网络诈骗的提醒
Reminder on the Recent Online Fraud of Application for Chinese Government Scholarship
By College of International Education, Beijing Jiaotong University
On Feb.12, 2020

亲爱的同学们，

Dear international students,

近期中国正在全力抗击冠状病毒疫情，部分学生反映受到网络诈骗，一些个人和机构利用留学生暂时无法抵华的时机，声称能够在其申请中国政府奖学金的过程中提供帮助。

Recently, while China has been fighting against the epidemic caused by coronavirus, some students report having received online fraud from some individuals or organizations: taking the advantage of the temporary delay of overseas students coming to China, some agents claim to be able to help them on the application for Chinese Government Scholarships.

针对这些情况，北京交通大学希望提醒各位同学：我校从未与任何个人或机构以任何形式就申请中国政府奖学金进行合作，请大家自行按照我校发布的招生简章进行申请（<http://study.bjtu.edu.cn>）。如有个人或机构声称能够协助申请我校中国政府奖学金，即为诈骗行为，请大家不要相信。任何有关申请的问题，可直接通过我校邮箱 apply@bjtu.edu.cn 进行咨询。

In view of these situations, Beijing Jiaotong University would like to remind all of you that our university has never cooperated with any individual or organization in any form to apply for Chinese Government Scholarships. Please refer to the guideline officially published by the university on <http://study.bjtu.edu.cn> when you make the online application. Please do not believe in any individual or organization that claims to be able to assist in applying for the Chinese Government Scholarship. Any inquiries about the application could be sent to apply@bjtu.edu.cn for direct assistance and guidance.

感谢大家的支持和配合。欢迎申请北京交通大学。

Thank you for the support and cooperation. Welcome to apply for Beijing Jiaotong University.

北京交通大学
国际教育学院
2020年2月12日
College of International Education
Beijing Jiaotong University
Feb.12, 2020